
	  
 

ARTIKEL 40 VRAGEN 

Communicatie vanuit het Hofpoort over fusie 

De wethouders uit gemeente Woerden, Oudewater, Stichtse Vecht, Bodengraven Reeuwijk 
Montfoort en Nieuwkoop hebben half juni met het bestuur van het Zuwe Hofpoort Ziekenhuis om 
tafel gezeten. Onder andere de communicatie vanuit het Hofpoort is daarbij aan de orde geweest. Er 
verschijnen de afgelopen tijd advertenties in kranten, zijn er folders verspreid en worden inwoners 
via posters langs de weg geïnformeerd. Zie voorbeelden in de bijlage. Deze communicatie geeft 
geen informatie over de voorgenomen fusieplannen. 

De wethouders hebben aangedrongen bij het bestuur van het Zuwe Hofpoort Ziekenhuis op intensieve, 
brede en transparante communicatie richting de inwoners over de fusieplannen. Lijst van der Does en 
Inwonersbelangen zien een intensieve en brede communicatie op gang komen. Maar vinden het alles 
behalve transparant. Het ademt geruststelling uit. Over de voorgenomen fusie, de redenen daarvoor en de 
plannen waarbij veel zorgtaken verdwijnen bij het Hofpoort in Woerden wordt niets vermeld. Deze 
communicatie wekt verwarring. 

Deelt het college het oordeel van Lijst van der Does en Inwonersbelangen dat de communicatie van Zuwe 
Hofpoort Ziekenhuis verwarrend is? Dat er ook over de voorgenomen fusie, de stand van zaken, wanneer 
er meer informatie komt en over wat de rechten en plichten zijn van belangenorganisaties en inwoners 
gecommuniceerd moet worden? 

Als het college het oordeel over de communicatie deelt vraagt Lijst van der Does en Inwonersbelangen het 
college om met spoed hierover contact op te nemen met het bestuur van het Zuwe Hofpoort Ziekenhuis. En 
het bestuur te bewegen naar transparante communicatie over de fusieplannen en besluitvormingstraject. 

 

Namens Lijst van der Does, 

Jaap van der Does 

 

Namens Inwonersbelangen, 

Hendrie van Assem 

  



	  
 
Bijlage, Advertentie uit de Woerdense Courant van 16 juli 2014 
 

 
 


